
Zápis z 22. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

8. 4. 2021 v 18 hod. v klubovně tenisu 

 

Přítomni: R. Brát, M. Celba, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek 

Nepřítomni: V. Gerhardt 

Hosté: - 

Program 

1. Technologická příprava nafukovací haly 

2. Hospodaření oddílu 

3. Situace na TJ 

4. Jednotné řešení zeleně ve sportovních areálech 

5. Sponzoring 

6. Volební členská schůze na podzim 

7. Jarní příprava areálu 

8. Soutěže 

Závěry 

1. Technologická příprava nafukovací haly 

Předseda oddílu seznámil v. v. se stavem technické přípravy nafukovací haly, kterou 

průběžně konzultuje s vedoucím odboru rozvoje města Ing. Pavlem Matyskou, a to 

především přípravy položení plynového a vodovodního potrubí a elektrických kabelů a kabelů 

optické sítě. Připomínky byly poznamenány a budou předány na MěÚ. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

2. Hospodaření oddílu 

Předseda oddílu seznámil v. v. s hospodařením oddílu za loňský rok a výhledem hospodaření 

na letošní rok. Zároveň informoval o vyšší podpoře od města Červený Kostelec (cca 200 tis. Kč 

na základě upraveného dotačního klíče) a dotaci Můj klub od Národní sportovní agentury (cca 

160 tis. Kč pro doddíl). V. v. se shodl, že cílem oddílové činnosti v letošním roce je zisk přes 

300 tis. Kč, kterým by byl vyrovnán záporný výsledek ve výsledovce zapříčiněný loňskou 

rekonstrukcí kurtů. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

3. Situace na TJ 

Předseda oddílu seznámil v. v. s vývojem záměru odchodu fotbalového oddílu z TJ. Rozchod 

fotbalového oddílu s TJ bude řídit předseda TJ a předseda fotbalového oddílu ve spolupráci 

s účetním. V. v. se shodl, že nemá smysl bránit fotbalovému oddílu v odchodu a dal pravomoc 

předsedovi k součinnosti v této záležitosti.  

 



Předseda oddílu dále informoval, že staveniště u fotbalového hřiště bylo předáno. Plánovaný 

konec výstavby fotbalového zázemí: 30. 4. 2022. Během stavby bude nutné uzavřít příjezd do 

našeho areálu přes fotbalový areál. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

 

4. Jednotné řešení zeleně ve sportovních areálech 

Předseda oddílu seznámil v. v. se záměrem města Červený Kostelec sjednotit výsadbu zeleně 

na sportovištích. Její součástí by mělo být skácení řady smrků u plotu s fotbalovým areálem. 

V. v. s tímto krokem souhlasí a doporučuje vysadit na místě podobné „větrolamy“. 

Architektka našemu oddílu také doporučuje vysadit mezi stávajícími kurty a plánovaným 

hřištěm s umělým povrchem další cca 2m keř, který vanutí větru zpoza zázemí ještě více 

zamezí. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

 

5. Sponzoring 

Předseda oddílu seznámil v. v. s přislíbenou výší částek sponzoringu na letošní rok. J. Kult 

přislíbil za fu Protec letos jednorázovou vyšší částku. V. v. vzal informace na vědomí. 

Zodpovídá: T. Kábrt, J. Kult 

 

6. Volební členská schůze na podzim 

V. v. se usnesl, že volební členskou schůzi vzhledem k hygienické situaci letos uskuteční 

v podzimním období. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

7. Jarní příprava areálu 

V. v. odsouhlasil plánovaný nákup antuky na staré kurty i na nové. Zároveň souhlasil se 

započetím jarních brigád. Během jarní přípravy areálu bude nutné zajistit opravu sprch, židlí 

na terase a laviček na kurtech. Stékající voda z nových kurtů bude zahrazena betonovými 

obrubníky. Na mech, který vyrostl na nových kurtech, bude nutné nastříkat směs modré a 

zelené skalice. Lepší rozstřikovač zajistí J. Kult. 

Zodpovídá: T. Kábrt, J. Kult 

 

8. Soutěže 

Dle pokynů Českého tenisového svazu se letos budou hrát soutěže družstev opět ve 

zkráceném režimu ve formě pavouka do konečného umístění. Vzhledem k velkému počtu 

našich přihlášených družstev bylo předjednáno eventuální odehrání domácího mistrovského 

utkání v úpickém areálu. Veškeré hygienické požadavky ČTS a vlády budou dodrženy. Nová 

klubová trička pro naše závodní hráče budou objednána až během r. 2022. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

 

 


